

✽ Supplications of Love ✽

(١) اللَّهُمَّ إِنِّي أَسْأَلُكَ حُبَّكَ (وَحُبَّ رَسُولِكَ*) وَحُبَّ مَنْ يُحِبُّكَ وَالْعَمَلَ الَّذِي يُبَلِّغُنِي حُبَّكَ

O Allāh! I ask for Your love(, the love of Your Messenger ﷺ), the love of those who love You and those actions which make me reach Your love. (at-Tirmidhi الترمذی)

(٢) اللَّهُمَّ اجْعَلْ حُبَّكَ (وَحُبَّ رَسُولِكَ*) أَحَبَّ إِلَيَّ مِنْ نَفْسِي وَ أَهْلِي وَمِنَ الْمَاءِ الْبَارِدِ

O Allāh! Make Your love (and the love of Your Messenger ﷺ) more beloved to me than my soul, my family and more beloved than cold water. (at-Tirmidhi and al-Hakim الترمذی والحاكم)

(٣) اللَّهُمَّ ارْزُقْنِي حُبَّكَ (وَحُبَّ رَسُولِكَ*) وَحُبَّ مَنْ يَنْفَعُنِي حُبُّهُ عِنْدَكَ

O Allāh! Give me Your love (, the love of Your Messenger ﷺ), and the love of those whose love will benefit me in Your sight. (at-Tirmidhi الترمذی)

(٤) اللَّهُمَّ فَكَمَا رَزَقْتَنِي مِمَّا أَحِبُّ فَاجْعَلْهُ قُوَّةً لِي فِي مِمَّا تُحِبُّ

O Allāh! Like the way You have given me my beloved bounties (boons), now make them a source of strength for those things which You love. (at-Tirmidhi الترمذی)

(٥) اللَّهُمَّ وَمَا زَوَيْتَ عَنِّي مِمَّا أَحِبُّ فَاجْعَلْهُ لِي فَرَاغًا لِي فِي مِمَّا تُحِبُّ

O Allāh! All those things that You have kept away from me (which I love), keep my thoughts free from them to the thoughts (actions) which You love. (at-Tirmidhi الترمذی)

(٦) اللَّهُمَّ اجْعَلْ حُبَّكَ (وَحُبَّ رَسُولِكَ*) أَحَبَّ الْأَشْيَاءِ إِلَيَّ وَ اجْعَلْ خَشْيَتَكَ أَخْوَفَ

الْأَشْيَاءِ عِنْدِي وَ اقْطَعْ عَنِّي حَاجَاتِ الدُّنْيَا بِالشَّوْقِ إِلَى لِقَائِكَ وَإِذَا أَقْرَرْتَ أَعْيُنَ

أَهْلِ الدُّنْيَا مِنْ دُنْيَاهُمْ فَاقْرِرْ عَيْنِي مِنْ عِبَادَتِكَ
(حلية أبي نعيم Hilyah of Abi Naeem)

O Allaah! Make Your Love (and the love of Your Messenger ﷺ) the most beloved thing to me, make Your Fear the most fearful thing to me. Through the desire of meeting You, remove from me the desires of this world. When You cool the eyes of the worldly people by giving them the world, then cool my eyes with Your worship.

* This addition was not present in the original supplication.